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Protokół Nr 87/2023 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 11 grudnia 2023 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia  

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kołtuńska Wiesława – inspektor ds. wymiaru podatków 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Ulgi i umorzenia podatku rolnego, w związku z inwestycjami na terenie Gminy 

Dąbrowa Biskupia w 2023 roku. 

3. Umorzenia podatku rolnego, od nieruchomości i środków transportowych w drugiej 

połowie 2022 r. oraz pierwszej połowie 2023 r. 

4. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 

Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników urzędu 

gminy przybyłych na posiedzenie komisji. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Ulgi i umorzenia podatku rolnego, w związku z inwestycjami na terenie Gminy 

Dąbrowa Biskupia w 2023 roku. 

Pani Wiesława Kołtuńska – przedstawiła materiał dotyczący powyższego tematu. 

Poinformowała, że w roku 2023 wpłynęło 15 nowych wniosków o udzielenie ulgi 
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inwestycyjnej. Ogółem w bieżącym roku udzielono ulg inwestycyjnych 69 podatnikom na 

kwotę 195 791,43 zł. Dodała, że są to również wnioski z lat ubiegłych, ponieważ ulga z tytułu 

tej samej inwestycji nie może być stosowana dłużej niż przez 15 lat. Natomiast jeśli chodzi o 

ulgi z tytułu zakupu gruntów, to w roku 2023 wpłynęły 3 nowe wnioski. W roku bieżący 

ogółem odpisano z tytułu zakupu gruntów kwotę 13 316,00 zł i również są tu ujęte ulgi z lat 

ubiegłych.  

Materiał w złączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, jakie inwestycje podlegają pod ulgę inwestycyjną? 

Pani Wiesława Kołtuńska – odpowiedziała, że podatnikom podatku rolnego przysługuje ulga 

inwestycyjna z tytułu wydatków poniesionych na: 

1) budowę lub modernizację budynków inwentarskich służących do chowu, hodowli 

i utrzymywania zwierząt gospodarskich oraz obiektów służących ochronie środowiska, 

2) zakup i zainstalowanie: 

a) deszczowni, 

b) urządzeń melioracyjnych i urządzeń zaopatrzenia gospodarstwa w wodę, 

c) urządzeń do wykorzystywania na cele produkcyjne naturalnych źródeł energii.  

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, czy można skorzystać z ulgi przy wymianie pompy 

w istniejącej studni głębinowej? 

Pani Wiesława Kołtuńska – odpowiedziała, że nie.  

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, czy można kupić tylko 1 ha ziemi, żeby móc 

skorzystać z ulgi z tytułu zakupu gruntów? 

Pani Wiesława Kołtuńska – odpowiedziała, że można kupić tylko 1 ha, jednak wówczas ulga 

będzie przyznana tylko na ten 1 ha. Dodała, że w tym przypadku okres zwolnienia wynosi 5 

lat, a po upływie okresu zwolnienia, stosuje się ulgę w podatku rolnym, polegającą na 

obniżeniu podatku w pierwszym roku o 75% i w drugim roku o 50%. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.3. Umorzenia podatku rolnego, od nieruchomości i środków transportowych w drugiej 

połowie 2022 r. oraz pierwszej połowie 2023 r. 

Pani Wiesława Kołtuńska – przedstawiła materiał dotyczący powyższego tematu. 

Poinformowała, że w II połowie 2022 roku wpłynęły 4 wnioski o umorzenie, z czego 

2 rozpatrzono pozytywnie na kwotę 460,00 zł. natomiast w I połowie 2023 roku wpłynęły 2 

wnioski o umorzenie, które pozostawiono bez rozpatrzenia ze względu na brak dokumentów 

uzupełniających wniosek.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
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Dyskusja: 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, czy można złożyć wniosek o umorzenie podatku od 

środków transportowych? 

Pani Wiesława Kołtuńska – odpowiedziała, że tak i taki został złożony, jednak pozostawiono 

go również bez rozpatrzenia z powodu braku dokumentów uzupełniających wniosek.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

Członkowie komisji opracowali następujący plan pracy na I półrocze 2024 roku: 

Luty: 

1. Stan lasów gminnych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, wycinka, czyszczenie oraz 

sprzedaż drewna.  

2. Sprawozdanie z działalności spółek wodnych na terenie gminy, pozyskiwanie 

i wykorzystywanie dotacji przez spółki, zaproszenie przedstawicieli. 

Marzec: 

1. Komisja wyjazdowa do schroniska dla zwierząt, do którego trafiają bezdomne 

zwierzęta z terenu gminy Dąbrowa Biskupia. 

Kwiecień: 

1. Przegląd dróg gminnych po okresie zimowym - komisja wyjazdowa.  

Maj: 

1. Spotkanie z przedstawicielami ARiMR, aktualne programy pomocowe dla rolnictwa 

oraz ilość wykorzystanych dotacji przez rolników gminy Dąbrowa Biskupia.  

2. Analiza oszczędności w kosztach energii – oświetlenie uliczne.  

Czerwiec: 

1. Spływ podatków i opłat za II połowę 2023. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kół Łowieckich z terenu gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie z działalności.  

3. Opracowanie planu pracy na II połowę 2024 roku.  

Ad.5. Sprawy bieżące. 

Pan Piotr Kołodziej – poinformował, że mieszkańcy Parchanek zgłaszają przypadki zagryzienia 

psów na ich gospodarstwach przez wilki.  

Wójt Gminy – dodał, że widział informację o wilkach w internecie.  

Pan Piotr Kołodziej – zadał pytanie, czy już wszystkie nowe świetlice wiejskie są postawione? 



 

4 

 

Wójt Gminy – odpowiedział, że wszędzie już stoją i obecnie zakładane są panele 

fotowoltaiczne. Dodał, że do zakończenia pozostało jeszcze trochę prac. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 11 grudnia 2023 r., godz.10:30. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


